
        Gieten, 14 februari 2018 

 

Geachte heer,mevrouw, 

Wij, de direct omwonenden van het speeltuintje en het veldje (mavo-veld) aan de 

Landspoelen/Kruusakkers vragen uw aandacht voor het volgende. In maart 2017  werd de 

omringende bossage tussen het speeltuintje Landspoelen/Kruusakkers en het daar aangrenzende 

veld flink gesnoeid. Nu zijn in februari 2018 de resterende struikjes voorgoed verwijderd alhoewel 

ons destijds (mondeling en schriftelijk via mail) toegezegd werd dat de wortels behouden bleven en 

dus weer uit zouden lopen. 

Wij begrijpen pas nu dat deze werkzaamheden in het kader van burgerparticipatie en het project 

“jullie idee, samen uitvoeren” uitgevoerd werden. Het project heeft de naam “Kleintje Klimbos 

Noordes”. Echter is het zo dat wij hiervan helemaal niet op de hoogte  waren. Wij zijn de laatste 

dagen langs de deuren van de direct omwonenden geweest namelijk:  aan de Landspoelen 23, 

Landspoelen 21, Landspoelen 19, Landspoelen 17, Landspoen 15, Landspoelen 11, Landspoelen 7, 

Landspoelen 5, Landspoelen 18 en aan de Kruusakkers 2 en 4.  

Wij hebben gevraagd of de bewoners op enige manier ingelicht werden over de gang van zaken rond 

het speeltuintje/veldje. Het resultaat is dat werkelijk niemand ook maar een woord hierover heeft 

gehoord of op een andere manier schriftelijk bijvoorbeeld over het project “jullie idee, samen 

uitvoeren” destijds ingelicht werd. Ook werd aan de direct omwonenden niets gevraagd  wat betreft 

het snoeien van de bossage laat staan het weghalen ervan. 

Sommigen van de omwonenden hebben inmiddels ook al zelf melding bij de gemeente gemaakt. 

Voor alle duidelijkheid wil ik aangeven dat Landspoelen 9, contactpersoon voor het speeltuintje en 

Landspoelen 13 de initiatiefnemer voor het project “jullie idee, samen uitvoeren” zijn geweest. Deze 

bewoners wisten er natuurlijk wel van maar zelfs hun buren Landspoelen 11, dus tussen hen 

inwonende en waarmee ze een goed contact onderhouden werden met geen woord gekend! 

Wij de direct omwonenden wiens woon- en leefomgeving in het geding was werden helemaal buiten 

spel gezet. 

Wat wij nu aan de gemeente vragen is opheldering geven van het besluitvormingsproces rond deze 

vorm van burgerparticipatie. Ook in het belang van de gemeente zelf wat betreft toekomstige 

geslaagde burgerparticipatie. 

 

Onze vragen over het besluitvormingsproces: 

1 Namens wie precies werd het project ”jullie idee, samen uitvoeren” bij de gemeente voorgesteld? 

Zijn er schriftelijke stukken of is het puur mondeling gegaan? 

2 Wat is hierop de reactie van de gemeente geweest? Welke voorwaarden zijn gesteld om het 

project doorgang te laten vinden, bijvoorbeeld qua draagvlak? 



3 In hoeverre is dat door de initiatiefnemers uitgevoerd? Schriftelijk/mondeling? 

4 In hoeverre werd aan de eisen van de gemeente voldaan? En in hoeverre heeft de gemeente dat 

getoetst? Is er een representatieve raadpleging geweest? Schriftelijk/mondeling? 

5 Hoe heeft de gemeente hierop een besluit genomen? 

Op al deze vragen willen wij graag een helder antwoord van de gemeente krijgen. 

In de wijk heerst nu boosheid, verdriet en verslagenheid. Deze vorm van “burgerparticipatie” zou nog 

tot een splijting in de buurt tussen burgers zelf kunnen leiden. 

 

Gemeente, hoe kon dit gebeuren? 

 

Hoogachtend, 

Familie Huizinga, Landspoelen 17 

  

 

 

 

 


